
Pittig coalitiegesprek tussen burgemeester en nieuwe 

Latemse partij: “Dit is nog maar zelden gebeurd” 

 

LEF net na de verkiezingen (links) en burgemeester Pieter Vanderheyden (rechts) — © IF en FVV 

Sint-Martens-Latem -  

Burgemeester Pieter Vanderheyden (Welzijn) heeft in zijn zoektocht naar een nieuwe coalitie een 

eerste gespreksronde achter de rug. Na N-VA maandag, kwam dinsdag LEF op de koffie. “Het was 

pittig, maar om vertrouwen te winnen moeten dingen worden uitgesproken.” 

Sander Luyten 

Vandaag om 11:44 

Het Welzijn van burgemeester Vanderheyden heeft met 44,3 procent van de stemmen geen absolute 

meerderheid meer in Sint-Martens-Latem. De partij moet dus op zoek naar een coalitiepartner om de 

komende zes jaar mee te besturen. Vanderheyden heeft twee mogelijke bruiden: huidige 

coalitiepartner N-VA (20,8 procent) of de nieuwe partij LEF (34,8 procent). 

Maandag voerde hij een eerste verkennend gesprek met N-VA. Dat gebeurde op neutraal terrein en 

er was koffie en taart. “Het was een constructieve babbel”, zegt Inge Vanderhaeghe van N-VA. “Beide 

partijen hebben hun verwachtingen duidelijk gemaakt, maar waar we wel en niet in meegaan, is nog 

niet op tafel gelegd. Ik wacht nu op een reactie van Pieter.” 

Agnes Lannoo 

Die zal er eind deze week of begin volgende week komen, want Vanderheyden en de kern van 

Welzijn, waar ook oud burgemeester Agnes Lannoo toe behoort, hadden ondertussen ook al een 



gesprek met LEF. Sterke man Kristof Vanden Berghe werd ontvangen in het gemeentehuis. Twee uur 

lang werd een aftastend gesprek gevoerd over heel wat beleidsthema’s. 

“Het was bij momenten erg pittig”, zegt Vanden Berghe. “Zaken uit het verleden zijn uitgesproken op 

een manier die nog maar zelden is gebeurd. Maar als je vertrouwen wilt laten groeien, is er geen 

andere weg. Er zijn vragen gesteld over het programma van beide partijen en hoe bepaalde dingen 

moeten worden geïnterpreteerd. Of er meer van zal komen, weet ik niet. Pieter heeft herhaald dat 

Welzijn goed samenwerkte met N-VA, dus het is afwachten.” (Lees verder onder de foto) 

 

Kristof Vanden Berghe — © LEF 

Witte rook 

Dat Welzijn en N-VA de afgelopen twee jaar goed samenwerkten, daar moet vooralsnog geen 

conclusie uit worden getrokken. Dat bevestigt ook burgemeester Vanderheyden. “Het is 

gemakkelijker om een partner te vinden in N-VA dan met de verenigde oppositie. Dat lijkt me logisch. 

Maar er is nog geen beslissing genomen. Vandaag zit de kern van Welzijn samen om de volgende 

stappen te bespreken, en ondertussen gaat mijn gewone werk als burgemeester door.” 

De grote lijnen zijn duidelijk voor Vanderheyden en hij wil geen overhaaste beslissingen nemen. “Wie 

de gemeente de komende zes jaar leidt, is een belangrijke beslissing.” Vanderheyden hoopt dat er 

eind deze week of ten laatste begin volgende week witte rook uit de schouw van het Latemse 

gemeentehuis komt. 

 


